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fotogalerie

Kadaňský Food festival
Dobré jídlo, známé a zajímavé osobnosti, pěkné 

počasí. to všechno se sešlo na pátém ročníku 
kadaňského food festivalu. Nechyběla ani muzika a 

soutěž pro odvážné labužníky.
Podrobnosti na straně 2.

chomutovské muzeum slaví

Výstava století
výstavu mapující sto let historie chomutovského muzea 

můžete navštívit až do února příštího roku. ukazuje 
nejzajímavější a nejvzácnější exponáty ze sbírek. 

Nechybějí ani poklady z kadaně.
Podrobnosti na straně 3.

NemocNice zlepšuje péči

Centrum aktivního porodu
Že patří kadaňská porodnice k vyhlášeným v rámci 

kraje, ví většina obyvatel našeho města. jaké novinky 
chystá a co vylepšila za poslední dobu? to vše 

najdete v článku o jejím směřování.
Podrobnosti na straně 3. 

vzNikNe v Ní více parkovacích míst

Ulice Vrchlického se začíná opravovat

Chcete dostávat  upozornění z radnice?
Nainstalujte si aplikaci Česká obec - načtěte QR kód

nebo na www.ceskaobec.cz

Dejte si Dobrý pozor Na NevyŽáDaNé balíčky

Šmejdi znovu útočí

je to tak. Na mnoho seniorů zacílila 
další finta „šmejdů“. jak řekla ředitelka 
městské správy sociálních služeb               
v kadani lenka raadová, v posledních 
dnech se na ni často obraceli klienti         
s tím, že jim přišel neobjednaný balíček 
na jméno. Dokonce jim před doručením 
někdo volal s tím, že jde o zásilku, která 
má mnohem větší cenu, než kolik za 
ni zaplatí. cena byla většinou kolem 
patnácti set korun. „Důrazně jsem všem 
našim klientům opakovala, že tohle je 
opravdu šmejdská taktika. Že pokud si 
nic neobjednali, ať rozhodně nic neplatí, 
ať balíček nepřijmou. a to i v případě, že 
jim dopředu někdo zavolá s tím, jak je to 
strašně výhodné,“ řekla ředitelka měsss.

Naštěstí se ukázalo, že po zkuše-
nostech s nejrůznějšími aférami už jsou 
senioři poměrně zkušení a nenaletí. 

Dobročinný bazar vynesl přes 15 tisíc
Nákupy oblečení na netradičním 

místě, dobroty od pekařek z egérie 
a příjemná atmosféra přilákaly do 
knihovny velké množství lidí, kterým 
patří velký dík. výtěžek 3. ročníku 
Dobročinného bazaru na pobočce 
knihovny bude předán jiřímu šedému a 
použit bude na výrobu kalendáře plného 
jeho kreseb.

„každý rok se během těch tří hodin, 
kdy akce probíhá, přesvědčuji o tom, 
že to celé má smysl. Nejúžasnějším 
momentem pro mě tentokrát bylo, když 
si vedle sebe sedli vorlovi, kterým jsme 
loni přispěli na výcvik asistenčního 
psa, a šedí. pevně věřím, že příští rok se                
k nim přidá někdo další, komu bazarem 
pomůžeme,“ řekla k tomu jedna                                                      
z organizátorek vendy pešíková. M. Šíl Jiří Šedý. Foto Jana Kalová

všichni neznámou zásilku odmítli.
zajímavé je, že zásilky přicházely 

do všech zařízení měsss a nešlo o 
výjimečné případy. když to ředitelka 
probírala na setkání s klienty, spontánně 
se hlásili další, kterým kvůli výhodným 
balíčkům někdo volal. jejich odesílatel 
cílí záměrně na seniory v domovech         
s pečovatelskou službou nebo 
domovech pro seniory. toto nebezpečí 
ale samozřejmě hrozí i seniorům, kteří 
bydlí ve vlastní domácnosti.

Do boje proti „šmejdům“ se ale 
zapojili i řidiči doručovací služby. ti 
seniorům rádi vysvětlili, že pokud si nic 
neobjednali, nemusejí zásilku přijmout. 
mohou ji odmítnout bez jakéhokoliv 
rizika, že by jim hrozila pokuta či cokoliv 
podobného. tak tedy buďme pozorní, 
šmejdi nikdy nespí.         M. Šíl

Ulice Vrchlického z pohledu od Čechovy ulice k Mírovému náměstí. Foto M. Šíl

Fotografie Císařského dne 1993-2000
kulturní zařízení kadaň prosí všechny, kdo mají 

jakékoliv fotografie z císařského dne v uvedeném 
období, zda by je nezapůjčili. fotografie poslouží 
ke vzniku knihy, která bude dokumentovat historii 
této významné kulturní události.

fotografie můžete donést do informačního centra v ulici jana švermy č. 7. tam 
si je poté taky opět vyzvednete. to znamená, že o své fotografie nepřijdete, ale         
vrátí se vám v pořádku zpět. 

v minulých týdnech si mnozí cestující 
mhD všimli, že tradiční autobusy byly 
čas od času nahrazeny jinými vozidly. 
Důvodem byl nedostatek řidičů 
technických služeb kadaň, které mhD 
provozují. ten byl snad už definitivně 
zažehnán. „snažíme se, aby náhradní 
autobusy moc nejezdily. v tomto období 
by to už měla  být výjimka“, řekl k tomu 
ředitel technických služeb kadaň 
jindřich herejk. M. Šíl

Na jaře probíhají kromě blokového 
čištění také opravy poškozených silnic 
a ulic. příkladem je bystřická ulice, kde 
je povrch v takovém stavu, že bude 
kompletně vyměněn.

kromě oprav města začínají i práce 
dodavatelů energií a podobně. 
proto bude podruhé v krátké době 
„rozkopána“ i ulice vrchlického, kde loni 
proběhla oprava vodovodu. při ní se 
zjistilo, že je poškozen i rozvod plynu, 
který se proto začne opravovat.

Autobusy MHD

město toho ale využije. jakmile 
bude dokončena oprava plynu, začne 
s plánovanou rekonstrukcí celého 
povrchu ulice. plánováno je zřízení 
šikmého parkování, které přinese více 
parkovacích míst, kterých je v his-
torickém centru vždycky nedostatek.

město čekají i další opravy plynovodu. 
budou se týkat ulic školní a 1. máje.           
v těchto případech to ovšem nebude 
znamenat takové rozsáhlé výkopy, 
protože se při nich většinou využije 
stávající potrubí.

kde se ale kopat bude, to bude 
ulice 5. května, protože tam se bude 
vyměňovat vodovodní potrubí. práce 
jsou naplá-novány od července až 
do konce roku 2023 a navážou na ně 
menší práce v okolních ulicích. právě 
kvůli těmto pracím jsou v současné 
době prázdné záhony ve zmíněné ulici, 
přesněji u kruhového objezdu. poté, co 
dožily květiny, čeká se na dokončení 
oprav, aby nemusela být nová výsadba 
zbytečně odstraněna. jakmile budou 
práce dokončeny, záhony okamžitě se 
zkultivují a osázejí.   M. Šíl
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fotogalerie

Kadaňský Food festival 2023
už pátý ročník kadaňského food festivalu proběhl na mírovém náměstí v sobotu 

21. května. slunečné počasí akci přálo, a tak se na náměstí sešly stovky milovníků 
dobrého jídla, aby ochutnaly, co si pro ně připravili jedni z nejlepších kuchařů v re-
publice. své kulinářské umění představili například pavel Nečas (herec) s Davidem 
suchařípou (herec, závodník, moderátor), hokejista josef straka nebo chilliman 
tomáš Nový. i naše město mělo svého tradičního zástupce - martina skýbu, který 
letos představil jídla španělské kuchyně. o hudební doprovod se postarala formace 
crazy Dogs. festival vyvrcholil soutěží v pojídání chilli papriček, který prověřil více 
výdrž soutěžících než jejich chuťové buňky.    M. Šíl

po covidu klesl počet klientů 
pečovatelské služby. Ředitelka měsss 
lenka raadová je ovšem přesvědčena 
o tom, že ve skutečnosti je lidí, kteří 
by ji potřebovali, víc, ale z nějakého 
neznámého důvodu se na ně neobracejí. 
Nejen o pečovatelských službách jsme 
si povídali v její kanceláři. 

pečovatelská sluŽba v kaDaNi: pomáháme kaŽDý DeN v roce

Městská správa sociálních služeb 

Jak to tedy se situací kolem 
pečovatelské služby je?

jak jsem už řekla, myslím si, že lidí, 
kterým bychom mohli pomoci, je víc, 
než se jich na nás skutečně obrací. 
o možnostech využití pečovatelské 
služby přitom veřejnost moc neví. 
Dokážeme poskytnout pomoc                                             
s péčí o vlastní osobu klienta, od 
vykoupání, oblékání, přesunů na lůžko 
až například po poskytnutí stravy, 
to vše s návazností na další služby, 
jako jsou základní úklid domácnosti, 
nákup či doprovod. Do domácnosti 
jsme schopni dojít i třikrát denně, 
a to každý den v roce bez výjimky. 
zásadní je ovšem informovanost. 
Našim potenciálním klientům by měli 
poradit především jejich lékaři, říct jim, 
že tady ta možnost je, co obnáší atd. 
samozřejmě i my sami se snažíme dávat 
o sobě vědět. v současné chvíli jsme 
připravili informační letáčky, které jsme 
distribuovali do ordinací kadaňských 
obvodních i specializovaných lékařů, 
k zubařům, na úřady, na jednotlivá 

oddělení v nemocnici, zkrátka všude, 
kde si myslíme, že to má smysl. 

Takže se připomínat a připomínat. To 
je ta cesta?

připomínat a také hledat nové cesty. 
zmapovala jsem situaci a případnou 
potřebnost a zájem v okolních obcích 

kadaně, navštívila jsem starosty, kdo 
jiný by přece měl na obci znát situaci a 
vědět… Domluvili jsme se, že se na nás    
v případě potřeby obrátí, eventuálně že 
se domluvíme na nějakém příspěvku 
obce na naši pečovatelskou službu.

A co třeba odlehčovací služba. Je o ni 
zájem?

ano, zájem o odlehčovací službu 
je, ovšem i v tomto případě tak 
trochu narážíme na problém veřejné 
nevědomosti. odlehčovací služba, jak 
název napovídá, má odlehčit pečujícím 
rodinám v jejich stálé péči o svého 
blízkého. Něco se stane, nenadálá 
událost, hospitalizace v nemocnici nebo 
třeba jen dovolenkový či lázeňský pobyt, 
tak právě pro tyto chvíle jsme tady my. 
Na týden, dva, maximálně až tři měsíce 
převezmeme péči a o vše se postaráme. 
pro zajímavost, odlehčovací službu 
lze výše uvedeným způsobem využít 
i například při stavebních úpravách 
domku nebo bytu, ve kterém senior žije.  

Co vás těší při pohledu do budoucna?
moc se těšíme na nový Domov se 

zvláštním režimem. ve spolupráci              
s projektantem a investorem máme 
jasnou představu, jak zařízení bude 
vypadat a co všechno by tam mělo být. 
Nyní již jen čekáme na odsouhlasení 
dotace a vyhlášení výběrového řízení 
na dodavatele stavby. Nová služba 
velmi pomůže žadatelům i našemu 
stávajícímu Domovu. každý měsíc 
máme několik žádostí od lidí, kteří 
tento typ pobytové služby potřebují, 
do klasického zařízení pro seniory 
je však z důvodu zdravotního stavu 
přijmout nemůžeme. Dalším pozitivem                             
v souvislosti s poskytováním nové služby 
pak bude možnost vytvoření vyššího 
počtu jednolůžkových pokojů v Domově 
ve věžní. ty jsou klienty poměrně 
vyhledávány a my jich, bohužel, tolik         
k dispozici nemáme. 

Díky za rozhovor, martin šíl.

Podrobnosti o všech službách, které 
zajišťuje MěSSS Kadaň, najdete na jejím 
webu www.messskadan.cz

Letáky, ze kterých se můžete dozvědět podrobnosti o službách poskytovaných MěSSS Kadaň.
Foto M. Šíl

Ředitelka MěSSS Kadaň Lenka Raadová. 
Foto M. Šíl

Tomáš Nový se ujal postu moderátora, ale samozřejmě oblékl i kostým „superhrdiny“ Chillimana, 
aby potrápil ústa odvážných konzumentů ostrých pokrmů. Foto Jiří Hub

David Suchařípa (vlevo) a Pavel Nečas si 
pro kadaňské labužníky připravili lahůdky 
francouzské kuchyně. Foto Jiří Hub

Martin Skýba, majitel a šéfkuchař restaurace 
Autokemp Prunéřov, si přichystal specialitu 
španělské kuchyně. Foto Jiří Hub

Brácho, tak na tenhle párek v rohlíku asi 
nemáme... Foto M. Šíl

A to je on...hot dog extra speciál... 
Foto Jiří Hub

Kapela Crazy Dogs to roztáčela ve velkém stylu. 
Pomohl jí i král rock ń rollu a nevkusu Elvis 
(snímek vlevo).  Foto Jiří Hub

V závěru se Chilliman vrhnul na skupinu od-
vážných soutěžících. Vzduchem létaly tisíce, de-
setitisíce, statisíce a možná i milióny jednotek 
SHU. Na talířcích se podávaly pochutiny krásné 
na pohled, ale vražedné po požití a odvážlivci 
chladili ústa mlékem.  Foto Jiří Hub

Na posledním snímku Jiřího Huba je velmi 
pěkně naaranžované soutěžní sousto.
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Nemocnice Kadaň s.r.o.
Vyhlašuje výběrové řízení

na obsazení pozice

KUCHAŘ/KA

Požadujeme:

• Vyučení v oboru 
• Praxe se specializací na studenou 
   kuchyni výhodou
• Fyzická zdatnost

Nabízíme:

• Stabilní zaměstnání a 
   zaměstnanecké benefity
• 5 týdnů dovolené
• Příspěvek na stravu
• Příspěvek na penzijní připojištění
• Využití služeb firemní dětské skupiny
• Náborový příspěvek ve výši 35 000 Kč
• Možnost ubytování

Nástup možný ihned. Nabízíme 
nezávazný osobní pohovor. v případě 
zájmu pošlete životopis a doklad o 
vzdělání.
KONTAKT:  bc. lenka benešová, 
vedoucí odboru řízení lidských zdrojů
telefon  +420 474944550
e-mail benesova@nemkadan.cz

zahájili „výstavu století“

Chomutovské muzeum slavilo
kaDaňská NemocNice stále zlepšuje péči - poroDNice

Novinky v centru aktivního porodu

Jedna z nejstarších fotografií Kadaně. Kostel Povýšení sv. Kříže s provizorními věžemi v roce 1861.
Foto M. Šíl

Kancionál z kadaňského alžbětínského 
kláštera. Foto M. Šíl

centrum aktivního porodu již přes 
20 let podporuje přirozený porod a 
neustále hledá moderní možnosti, 
jak maminkám a dětem udělat 
porod krásný. aby vše probíhalo 
bez komplikací, panuje velmi úzká  
spolupráce mezi porodním sálem, 
novorozeneckým oddělením a 
oddělením šestinedělí.

služby a péči v centru aktivního 
porodu se snaží nemocnice stále 
zlepšovat. již v současné době je 
kadaňská porodnice třetí největší v kraji 
(za ústeckou a mosteckou). „své děti v ní 
zdaleka nepřivádějí na svět jen rodičky 
z našeho města. Do budoucna bychom 
chtěli, aby se naše centrum aktivního 
porodu stalo místem, kam budou 
rodičky jezdit klidně z celé republiky,“ 
prozradil své plány ředitel nemocnice 
petr hossner. 

a tak proběhla rekonstrukce oddělení 
šestinedělí, kde je nově 14 pokojů 
hotelového typu s klimatizací, vlastním 
sociálním zařízením,tv či lednicí. z toho 
7 jednolůžkových pokojů s možností 
pobytu partnera.

maminkám jsou také podávány ke 
standardní stravě každé ráno speciální 
balíčky, které mají za úkol zpestřit stravu, 
podpořit tvorbu mléka a správnou 
funkci zažívání (mléčné výrobky, 
cereálie, sezonní ovoce a zelenina ...) 
a připravuje se i změna v servírování 
snídaní.

Nově vyškolená a certifikovaná 
laktační poradkyně pro odbornou 
pomoc je připravena novopečeným 
maminkám pomoci s kojením, které je 

někdy pro miminka náročné.
to jsou všechno změny, které 

usnadňují a zpříjemňují maminkám 
pobyt po porodu. Neméně důležité 
je ale, aby se tu rodičky cítily dobře 
již v průběhu porodu. „pro nás je 
důležité uvolnění rodičky, proto máme 
spoustu pomůcek pro relaxaci jako 
například masážní míčky, válečky, 
porodní stoličku, nahřívací polštářky. 
každý jsme jiný a každé nastávající 
mamince pomůže s uvolněním něco 
jiného, takže jsou připraveny i bylinné 
napářky pro uvolnění porodních cest, 
aromaterapie  s  levandulí, meduňkou, 
citronovou trávou nebo si může rodička 
donést vlastní byliny. komu pomáhá 
hudba, využije muzikoterapii, třeba i                              
s vlastní hudbou přes bluetooth nebo 
na usb disku,“ vyjmenovává ředitel 
vše, čím je centrum aktivního porodu 
připraveno pomoci rodičkám. ke 
všemu výše zmíněnému přibyla ještě 
jedna novinka. je to zařízení combitrac 
(porodní dvojkřeslo), které umožňuje 
rodičce s partnerem zaujmout více než 
10 poloh během i. doby porodní. a tedy 
znovu ulehčit a zpříjemnit páru čekání 
na vlastní porod.

„my si velmi vážíme toho, že jako 
porodnice v sedmnáctitisícovém městě 
máme přes devět set porodů ročně,“ 
cení si petr hossner. „rádi bychom se 
ale dále rozvíjeli. proto připravujeme 
pravidelné dny otevřených dveří na 
porodnici. probíhat budou každou 
první středu v měsíci. budoucím 
maminkám a tatínkům budou                                                    
k dispozici primářky gynekologicko-
porodnického i dětského oddělení pro 
případné dotazy,“ řekl ředitel kadaňské 
nemocnice.    M. Šíl

psal se rok 1923, když se poprvé 
otevřely brány chomutovského muzea. 
symbolicky na mezinárodní den muzeí 
(18. května) proběhla vernisáž výstavy 
nazvané „výstava století“ a připomínající 
právě toto výročí. ta je rozdělena do 
dvou budov muzea - radniční budovy 
i hlavní budovy na palackého ulici. 
každá z expozic nabídne různý obsah, 
obě se ale snaží o maxilmální vtažení 
návštěvníka do hry, což se poměrně 
daří. instalace stroje času je zdařilá a hra          
s ozubenými koly lákavá nejen pro děti.

těžiště výstavy tvoří nejstarší 
a nejzajímavější exponáty, které 
chomutovské muzeum uchovává ve 
všech svých sbírkách. 

pro kadaňany je zajímavé to, jak velkou 
část výstavy toho nejzajímavějšího, 
co muzeum v chomutově uchovává, 
pochází právě z kadaně. chomutovské 
muzeum totiž v roce 1972 převzalo sbírky 
tehdy zrušeného kadaňského muzea.

zajímavá je série jedněch z nejstarších 
fotografií farního kostela z roku 1861, 
kdy měl stále jen provizorní věže 
po mohutném požáru z roku 1811. 
zbudování nových bání, které daly 
kostelu současný vzhled, začalo až o rok 
později, tedy v roce 1862.

Dalším zajímavým exponátem je 
kancionál (zpěvník) z alžbětínského 

kláštera. ručně psaný kancionál je 
krásnou ukázkou dobové knižní práce.

Návštěvníci ale mohou k výstavě 
přispět i svým dílem. Do tzv. kabinetu 
kuriozit mohou totiž přinést každý 
předmět, o kterém jsou přesvědčeni, že 
by měl být uchován pro další pokolení.

„výstava století“ je zdařilým 
muzejním počinem připomínajícím 
to nejvýznamnější z historie 
chomutovského regionu. jediné, 
co kalilo radost z pěkné akce, byla 
neuvěřitelně zdlouhavá vernisáž, 
která velký počet lidí úplně odradila 
od samotné prohlídky výstavy. ta je 
otevřena až do 10. února příštího roku.            

                                                                 M. Šíl
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setkáváNí pŘiNeslo Další NápaD

Prokouknou podchody?
ať je váš Život poháDka!

Kadaňský pohádkový festival

spolek Nestárnoucí senioři kadaně 
postupně získává svou tradici. oslavil 
již druhý Den matek. sváteční setkání 
se konalo v kadaňském orfeu. od těch 
každoměsíčních se lišilo zejména 
výzdobou sálu a taky tím, že si senioři 
zábavu o hodinu protáhli – namísto 
běžných tří slavili za doprovodu kapel 
chilli band a veselí muzikanti pod 
vedením viliama béreše hned čtyři 
hodiny. 

čestní hosté, starosta města jan 
losenický a místostarosta jan vaic, 
všem přítomným seniorkám popřáli ke 
Dni matek a předali květinu. zúčastnili se 
i doprovodného programu, vyřazovací 
hry „o poslední židli”. výhrou, která byla 
až do poslední chvíle překvapením, 
byl poukaz na lázeňské služby. k všeo-
becnému překvapení se senioři od 
„mladíků” porazit nenechali a hlavní 
cenu si domů odnesla jedna z členek 
spolku. 

starosta dění okomentoval takto: 
„opravdu jsem něco podobného zažil 
možná jen na těch nejdivočejších 
maturitních plesech. kadaňští senioři 
se prostě umějí bavit a jsem nesmírně 
rád, že se pod vedením aleny benešové, 

marcely mýtiny a jany selinger do této 
zábavy zapojují i studenti.”

Nechybělo ani občerstvení, o jeho 
bezchybnou přípravu a obsluhu se 
postarali právě dobrovolníci z řad 
studentů. ač se jedná o poměrně 
náročnou činnost, ani ke konci 
programu nešetřili úsměvy.

sdružení do svých řad vítá všechny 
seniory, stačí jen zájem o to společně 
se bavit. jediným omezením je kapacita 
kulturního domu orfeum, která je ale       
v současné době zcela naplněna. Noví 
členové tak mohou po dobu čekání na 
uvolnění místa v sálu využívat všech 
ostatních aktivit spolku, zejména výletů 
a vícedenních pobytů.  Jan Beránek

Nestárnoucí senioři z Kadaně oslavili 
Den matek

Ulice Kpt. Jaroše 1373-74. Foto M. Šíl

setkávání obyvatel a vedení města 
přineslo další zajímavý nápad. po 
připomínkách lidí ze sídliště a, že 
některé průchody vypadají po nájezdu 
sprayerů opravdu děsivě, vznikla 
myšlenka, aby byly jejich zdi nabídnuty 
„profesionálnímu“ sprayerovi. město 
vytipovalo Daniela hájka, kadaňského 
rodáka, který pracuje jako designér 
ve škodě auto. jak se nápad a hlavně 
jeho realizace vyvíjí, budeme určitě 
informovat.                 M. Šíl

Dobrý start na Kadaňské jedničce
již několik let probíhá na naší škole 

projekt Dobrý start, který vždy navazuje 
na zápis dětí do 1. tříd a který má za cíl 
usnadnit budoucím prvňáčkům v září 
vstup do 1. třídy. od 18. dubna se scházeli 
s učitelkami každé úterý, seznámili 
se s prostředím školy, vyzkoušeli si 
opravdové vyučování a rozvíjeli své 
vědomosti a znalosti potřebné pro vstup 
do školy. 23. května se přišli rozloučit 
i se svými rodiči. Děti si užily hodinku                                                          
v družině a s rodiči proběhla první třídní 
schůzka. „milé děti, děkujeme vašim 
rodičům za to, že vás k nám každé 
úterý přivedli, a vám budoucí prvňáčci, 
děkujeme za vaše nadšení, elán a 
příjemně strávená odpoledne s vámi. 

moc se na vás těšíme 4. září u nás ve 
škole,“ vaše paní učitelky.

 Michaela Neprášková a Soňa Vojířová

Děti z Dobrého startu. Foto Kadaňská jednička

Jan Vaic (v saku vlevo) a Jan Losenický se 
studenty. Foto Jan Beránek

v kině hvězda a jeho bezprostředním 
okolí se čtyři dny oslavovalo. probíhal 
tam druhý ročník kadaňského 
pohádkového festivalu. letos se dvěma 
slogany - zažijte pohádku jako nikdy 
předtím a ať je váš život pohádka.

program festivalu byl velmi bohatý a 
pestrý. každý den byl rozdělen na část 
věnovanou školám a část věnovanou 
veřejnosti. Dopoledne probíhaly 
projekce v kině hvězda a hrátky pro 
žáky základních škol v areálu kadaňské 
jedničky (1. zš). připraveny byly i 
workshopy v prostorách zuš klementa 
slavického.

tam měli lidé možnost prohlédnout si 
každý den i výstavu časopisu National 
geographic nazvanou iluze perspektivy. 
Na prostranství před kinem byly atrakce 
pro děti, herní prvky a každý den také 
moderovaný program se soutěžemi.

těžiště programu bylo samozřejmě 
v projekcích pohádek. hrály se staré 
osvědčené večerníčky, ale i celovečerní 
snímky. a nechyběly ani novinky z dílny 
studentů famu.

Program si užívali malí, ale i velcí návštěvníci. 
Foto M. Šíl

i letos měl festival dobročinný rozměr, 
když se u stánku charity kadaň vybíraly 
dary na léčbu pro malého ondráška.

hosty festivalu byli například rapper 
raego nebo herec jan čenský.

protože většina programu proběhla 
až po uzávěrce tohoto čísla, přineseme 
podrobnosti o festivalu v dalších 
kadaňských novinách. 

generálním partnerem festivalu je 
skupina čez.           M. Šíl
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Kontakt na MP
Telefony:
operační služba, 24 hodin denně
mobil: 606 310 014,  474 332 298

www.m
pkad

an
.eu

SOBOTA 24. června
8,00 – 8,30 koželužská 1523
8,45 – 9,15 1. máje 1534
9,30 - 10,00 1. máje 1538
10,15 - 10,45 Na podlesí u koberců
11,00 – 11,30 Na podlesí 
            u mš hvězdička
12,15 – 12,45 sukova u výměníku
13,00 – 13,30 věžní 1392
13,45 -  14,15 Žitná 1624

Křížovku pro vás sestavil Václav Jirkovský.

Inzerce

vyklízení domů, bytů,  chat.
telefon: 601 521 459

prodáme štěně  vlčáka - 4 měsíce,             
s rodokmenem, papíry, očkování. 
cena 7.000 kč.info : 722365986

SBĚRNÝ DVŮR 
otevírací doba

po 8.00-12.00    12.30-17.00
Út 8.00-12.00    12.30-16.00
st 8.00-12.00    12.30-16.00
čt 8.00-12.00    12.30-17.00
pá 8.00-12.00    12.30-16.00
so 8.00-16.00
Neděle a státní svátky zavřeno

Turistické

Letní otevírací doba (1. 4. - 31. 10.) 

 PO 8.00 - 17.00
 ÚT 8.00 - 16.00
 ST 8.00 - 17.00
 ČT 8.00 - 16.00
 PÁ 8.00 - 17.00
 SO 8.30 - 17.00
 NE 8.30 - 17.00

CzechPoint PO-PÁ 8.00-15.00

Adresa: 
jana švermy 7, 432 01 kadaň, 
telefon: +420 474 319 550
mobil: +420 725 763 497
e-mail: infocentrum@kultura-kadan.cz

informační
centrum

Rozmístění kontejnerů

London trip Kadaňské jedničky

7. května jsme zahájili náš poznávací 
zájezd do velké británie. z kadaně do 
přístavu cale a eurotunelem na britské 
území. Na první den jsme měli naplá-
novanou návštěvu čtvrtě greenwich               
s observatoří a nultým poledníkem. 
v námořnickém muzeu jsme si mohli 
mimojiné zkusit ovládat loď v přístavu, ať 
už v doverském, či newyorském. odtud 
jsme se vrátili časem, a to k pevnosti 
tower, která patří mezi nejvýznamněj-
ší památky londýna. prohlédli jsme si 
korunovační klenoty, které byly doslova 
ještě horké od nedávné korunovace 
krále karla iii. po prohlídce pevnosti jsme 
vstoupili na nejslavnější most velké bri-
tánie – tower bridge, a měli jsme štěstí, 
že se za několik málo minut zvedl, aby 
pod ním mohla proplout zaoceánská vý-
letní loď. večer nás přivítaly hostitelské 
rodiny, které nám poskytly ubytování se 
stravou. 

Druhý den na nás čekal výlet na křído-
vé útesy beachy head a seven sisters, 
díky mlze však byla zhoršená viditel-
nost, a tak jsme jen věřili průvodci, že 
stojíme na nejvyšším bodě celé anglie. 
v odpoledních hodinách jsme si prošli 
promenádu v brightonu, pomocí věže 
i360 jsme vyletěli do nebe a z výšky 162 
metrů obdivovali toto letovisko jižního 
anglického pobřeží. 

třetím dnem jsme se vrátili do londý-
na vlakem, přičemž cílovou stanicí byla 
charing cross. kolečko po pamětihod-
nostech začalo pod alžbětinskou věží, 
známou jako big ben, následoval West- 
minsterský palác s opatstvím, v němž 
předešlou sobotu probíhala koru-
novace. od Downing street, sídla 
britských premiérů, jsme se dostali                                                    
k buckinghamskému paláci, sídlu králov-
ské rodiny. Na mallu jsme zažili střídání 
palácových stráží, což je samo o sobě 
slavnostní událostí, teď však umocně-

nou nejen vlajkami britskými, ale celého 
commonwealthu. odtud jsme došli na 
piccadilly square, do chinatownu a na 
náměstí leicester square, které je sou-
částí čtvrtě soho. 

pak už nás přivítala jedna z nejnavště-
vovanějších galerií na světě – Národní 
galerie na trafalgarském náměstí. jsou  
v ní k vidění díla mistrů, jako jsou leonar-
do da vinci, rembrandt, michelangelo, 
rubens či vincent van gogh. Den jsme 
ukončili prohlídkou londýna z výšky, 
všichni do jednoho jsme nastoupili do 
kabinek obřího kola london eye. 

čtvrtý den jsme si vyhradili na prohlíd-
ku Windsoru a odpoledne na město ox-
ford s jeho nejvýznamnější univerzitou 
na světě. v kapli sv. jiří jsme uctili památ-
ku zesnulé královny alžběty ii. oxfordská 
univerzita nám brala dech svou historií a 
výčtem známých osobností, které prošly 
jejím vzděláním. 

pátého dne jsme se po snídani rozlou-
čili s našimi náhradními rodiči a vyrazili 
na poslední pouť londýnem. Nejprve 
nás čekala zábava v muzeu madame 
tussauds a poté jsme se nejstarší linkou 
v metru, tzv. metropolitní z roku 1863, 
přesunuli do britského muzea, jehož 
sbírky čítají nejméně 7 000 000 artefak-
tů. odtud jsme se opět metrem dostali 
k monumentální katedrále sv. pavla. 
mostem millenium jsme přešli na opačný 
břeh temže a zde obdivovali repliku 
shakespearova divadla globe. Den jsme 
začali plavbou po temži a skončili jízdou 
metrem, tentokrát nejmodernější linkou. 

s odstupem několika dní se nám zdá 
nemožné, abychom tohle vše viděli a 
zažili během pouhých pěti dnů, v rámci 
nichž jsme nachodili více než 60 kilo-
metrů a s našimi řidiči najezdili 3 500km. 
chtěli bychom poděkovat paní štěpán-
ce petrášové, vedoucí tic v kadani, za 
poskytnutí krásné knihy kadaň – the 
story of a royal town a dárečků s logem 
našeho královského města, které spolu 
se svými dárky vezly děti do hostitel-
ských rodin. Děkujeme našim dětem 
za obrovské nasazení během dvanácti-
hodinových výletů, za disciplínu při 
přesouvání desetimilionovým městem, 
obzvlášť metrem v dopravní špičce, za 
vzorné chování v anglických rodinách a 
za nadšení, bez kterého by to nešlo. Nej-
větší dík patří paní učitelce pétě černé, 
která tento poznávací zájezd zorganizo-
vala, a zprostředkovala nám tak nezapo-
menutelné zážitky.         Zita Peineltová

ve dnech 17. a 18. května se v kadani 
uskutečnilo krajské kolo dopravní sou-
těže mladých cyklistů. soutěž probíhala 
na dětském dopravním hřišti v kadani 
a autokempu v prunéřově. v letošním 
roce hájili barvy kadaně opět školáci 
ze sluníčkové školy, kteří postoupili                                                                        
z okresního do krajského kola v obou 
kategoriích (i. – 10-12 let, ii. - 12-16 let).              
v teoretické části je čekal test z pravi-
del silničního provozu a labyrint (řešení 
cesty po mapě) a v praktické pak  jízda 
po DDh podle předpisů, jízda zručnosti  a 
poskytování první pomoci.  hlavní cenou 
pro vítězná družstva byl postup do ce-
lostátního kola. to se našim zástupcům 
sice nepodařilo, ale vybojované třetí 
místo určitě není špatný výsledek.     

                                           Václav Vlasák

Krajské kolo 
dopravní soutěže

Náš zástupce v soutěži. Foto V. VlasákVe Windsoru. Foto Jan Hoška
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Rodinná  
a společenská 
kronika

Kino Hvězda
ul. kpt. jaroše 1466, kadaň
tel.: +420 474 334 481
www.kinokadan.cz

pátek 2. 6. / 16.30 hoDiN
SPIDER MAN: NAPŘÍČ PARALELNÍMI SVĚTY
miles morales se vrací v další kapitole 
spider-verse ságy. čeká na něj epické 
dobrodružství, které přátelského sou- 
seda spider-mana transportuje z bro-
oklynu napříč mnohovesmírem, aby 
pomohl gwen stacey a nové skupině 
spider-lidí proti padouchovi silnějšímu 
než cokoliv, proti čemu se v minulosti 
postavili. animovaný / usa / 2023 / 136 
min. / 140 kč

pátek 2. 6. / 20.00 hoDiN
3D STRÁŽCI GALAXIE: VOLUME 3
ve snímku strážci galaxie: volume 3 
od marvel studios se oblíbená parta 
vesmírných ztroskotanců zabydluje na 
kdovíkde. jejich spokojený život však 
brzy naruší ozvěny rocketovy bouřlivé 
minulosti. režie: james gunn, hrají: chris 
pratt, zoe saldana, vin Diesel, bradley 
cooper jako rocket. sci-fi, akce / usa / 
2023 / 149 min / 160 kč
 
sobota 3. 6. / 14.00 hoDiN
ÚŽASNÝ MAURIC
ze světa úžasné zeměplochy a z knihy 
terryho pratchetta přichází do kin ori-
ginální hrdinové v animované komedii 
Úžasný mauric. mluvící a hodně vykutá-
lený kocour mauric se dá dohromady se 
skupinou inteligentních krys a s lidským 
klukem a vymyslí plán, jak v jednom ne-
bohém městě přijít k penězům. animo-
vaný / vb, srN / 90 min. / 80 kč

sobota 3. 6. / 16.30 hoDiN
MALÁ MOŘSKÁ VÍLA
malá mořská víla je oblíbený příběh 
ariel, překrásné a zvídavé mladé mořské 
víly toužící po dobrodružství. Nejmladší 
a zároveň nejsvéhlavější z dcer krále 
oceánů tritona touží poznat svět na 
souši, a tak vyplouvá na hladinu... režie: 
rob marshall, hrají: halle bailey, melissa 
mccarthy, jacob tremblay. rodinný, fan-
tasy / usa / 2023/ 134 min. / 140 kč

sobota 3. 6. / 20.00 hoDiN
RYCHLE A ZBĚSILE 10
ani ten nejrychlejší řidič na světě nedo-
káže ujet před minulostí. zjistí to i drsňák 
Dominic toretto, kterému osud přihrál 
do cesty nejzáludnějšího nepřítele.  
režie: louis leterrier, hrají: vin Diesel, 
michelle rodriguez, tyrese gibson. akce 
/ usa / 2023 / 129 min. / 150 kč

NeDěle 4. 6. / 14.00 hoDiN
MALÁ MOŘSKÁ VÍLA
malá mořská víla je oblíbený příběh 
ariel, překrásné a zvídavé mladé mořské 
víly toužící po dobrodružství. Nejmladší 
a zároveň nejsvéhlavější z dcer krále 
oceánů tritona touží poznat svět na 
souši, a tak vyplouvá na hladinu... režie: 
rob marshall, hrají: halle bailey, melissa 
mccarthy, jacob tremblay. rodinný, fan-
tasy / usa / 2023/ 134 min. / 140 kč

NeDěle 4. 6. / 17.00 hoDiN
SPIDER MAN: NAPŘÍČ PARALELNÍMI SVĚTY
miles morales se vrací v další kapitole 
spider-verse ságy. čeká na něj epické 
dobrodružství, které přátelského 
souseda spider-mana transportuje                   
z brooklynu napříč mnohovesmírem, 
aby pomohl gwen stacey a nové 
skupině spider-lidí proti padouchovi 
silnějšímu než cokoliv, proti čemu se v 
minulosti postavili. animovaný / usa / 
2023 / 136 min. / 140 kč

stŘeDa 7. 6. / 16.30 hoDiN
SAINT SEIYA: RYTÍŘI ZVĚROKRUHU - POČÁTEK
film natočený podle mezinárodně 
úspěšného anime, přivádí ságu saint 
seiya poprvé na velké plátno. 140 kč

Příspěvky do rodinné kroniky přijímá 
Turistické informační centrum Kadaň 
(J. Švermy čp. 7) nebo je zašlete na 
e-mail: noviny@mesto-kadan.cz.  
Zveřejnění je zdarma.

Vzpomínky

Dne 6. června 
vzpomeneme 
patnáctého výročí 
úmrtí mého 
muže Františka 
Hráského. Nikdy 
nezapomeneme. 
manželka, děti petr, 
pavel a ludmila              
s rodinami.

7. června uplyne 
10 let od úmrtí mé 
milované Jarušky 
Weissové. Nikdy 
nezapomene 
manžel a synové                           
s rodinami.

ARCHEOklub Kadaň inspiroval 
Zlatého mamuta ke změnám

Jana Šílová (vlevo) a Michaela Balášová                
z ARCHEOklubu Kadaň. Foto M. Šíl

Vítání občánků

archeoklub kadaň, který má zázemí 
na naší škole, se zúčastnil soutěže o 
cenu zlatý mamut – cena karla absolona 
za popularizaci archeologie. Do soutě-
že byl přihlášen s projektem archaeo-
montan @ school, který popularizoval 
výsledky výzkumu montánní (hornické) 
archeologie v krušnohoří a probíhal celý 
loňský rok na naší škole. Děti prostřed-
nictvím přednášek, experimentů a výle-
tů získávaly znalosti z historie krušných 
hor.  

porota soutěže velmi ocenila práci 
archeoklubu i prezentovanou činnost. 
podle slov petra kostrhuna, vedoucího 
pavilonu anthropos v brně, mají podob-
né aktivity pro popularizaci archeolo-
gie velký význam. „i když jsme hlavní 
cenu nezískali, je to velká pochvala a 
povzbuzení do další práce,“ řekla jedna 
z vedoucích archeoklubu  kadaň jana 
šílová. srovnávat projekty realizované 

velkými institucemi a těmi, které dávají 
dohromady de facto nadšenci ve svém 
volném čase, je ošidné a velmi složi-
té. vzhledem k postavení takovýchto 
zájmových sdružení se uvažuje o úpravě 
kategorií celé soutěže.  M. Šíl

Malý kokosový stromeček ze ZUŠ

Ve čtvrtek 18. května byla na kadaňském 
koupališti ukončena zimní sezona. Poslední 
„půlden“ si přišla užít řada pravidelných 
plavců, jejichž počet stále stoupá. Na snímku 
je skupinka těch nejvěrnějších, kteří se těšili 
na otevření letní sezony, jež byla na koupališti          
v Kadani zahájena 1. června. 
Foto Václav Vlasák

Po 50 letech zpět... 
          ...a stále skvělí

mladí stavaři ze střední průmyslové 
školy stavební a obchodní akademie 
kadaň postavili nejvyšší mrakodrap 
evropy v 15. ročníku mezinárodní 
soutěže hsf system modelium. odborná 
porota soutěže rozhodne do 24. května, 
zda kadaňské modely postoupí do 
národního finálového kola.

V Kadani vyrostl 
nejvyšší mrakodrap 
Evropy

tak se jmenuje soubor literárně-dra-
matického oboru zuš, který uvedl              
v pondělí 15. května v orfeu své předsta-
vení emoce. Žáci 5. a 6. ročníku různými 
způsoby představili své vlastní autorské 
příběhy. „Žáci odvedli velký kus práce a 
uvedené kousky se skutečně povedly,“ 
pochváli své svěřence učitel zuš miro-
slav méďa metlický.

v úterý následoval s hrou krysa…Ř 
soubor spící méďové v akci. autorská 
hra žáků 2.-4. ročníku na motivy slavné 
legendy krysař z hamelnu byla inspiro-
vaná tím, že před rokem jedna z žákyň 
viděla představení Daniela landy. vyprá-
věla o něm s takovým zápalem, že se pro 
legendu rozhodli i ostatní. „Nejprve  se 
seznámili s několika knižními předlohami 
a podle nich si začali sami tvořit scénář. 

Herečky Malého kokosového stromečku                
v představení Emoce. Foto Jan Straka

věnovali se mu opravdu svědomitě, a 
tak vznikla hra, která je vskutku originální 
a jejich vlastní,“ chválil i druhý soubor 
jeho učitel.      M. Šíl

po zhruba měsíční pauze se opět 
konalo vítání občánků. ve čtvrtek 11. 
května je v obřadní síni města přivítal 
kadaňský starosta jan losenický. 
kromě milé gratulace předal rodičům 
také pamětní medaile pro občánky 
kadaně. rodiče se zapsali do pamětní 
knihy a převzali malý dárek. obřad 
připravila matrikářka jana Demjanová a 
uváděla ho matrikářka zuzana voltrová. 
a ani tentokrát zde nechyběly děti                         
z mateřské školy olgy havlové se svým 
vystoupením a přáníčkem.

vítání občánků se zúčastnili:
evelína klibáni, martin prostinák, lea 

lamichhane, sebastian jankura, mark 

Lea Lamichhane. Foto V. Vlasák

cernaletchi, samuel oláh, viktorie 
pokorná, matyáš koza, Nisha chaudhary, 
elena bilec.            Václav Vlasák 

Vyfoukli nám plaveckou halu...
v pátek 19. května od 8 do 13 hodin 

došlo ke zbourání (demontáži) 
nafukovací haly na koupališti kadaň.  
práce chvílemi připomínala brodění         
v hlubokém sněhu. pod vedením firmy 
calypso group pardubice to zvládlo 30 
lidí. přidali se i někteří z pravidelných 
plavců. letní sezona bude zahájena 1. 
června, tedy v den, kdy vychází toto číslo 
novin.    M. Šíl, foto Josef Kočí

Dlouho očekávaný a jednou odložený 
koncert legendární skupiny flamengo 
se odehrál v orfeu v pátek 12. května. 
předskokana jí dělala kadaňská formace 
hi jack, která dokázala, že pro dobrou 
muziku netřeba jezdit daleko.

poté už zazněly skladby z alba kuře  
v hodinkách, které vyšlo přesně před 
padesáti lety. a čas ukázal, že ani 
půlstoletí nic neubralo na jeho kvalitách 
a působivosti. ze sestavy, která album 
nahrála jsou, ve skupině flamengo už 
jen vladimír „guma“ kulhánek s basou 
a kytarista pavel fořt. koncert to byl 
vskutku výjimečný. Text a foto M. Šíl
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Zemřel hokejita Petr Klíma Olympijský běh v Kadani

ve věku 59 let nás opustil legendární 
hokejista a rodák z kadaně, petr klíma. 
přes své nesmírné úspěchy v Nhl a 
na mezinárodní scéně klíma nikdy 
nezapomněl na své kořeny v kadaňském 
hokeji, který položil základy jeho kariéry.

Na pohřeb dorazilo přes sto lidí včetně 
hokejistů roberta reichla, vladimíra 
růžičky a martina ručinského. u rakve 
nechyběly ani dva jeho hokejové 
dresy s číslem 85 a klímův portrét                               
z hokejového ledu. Úsměv na tvářích 
pozůstalých vyvolala slova bývalého 
skvělého hokejisty citovaná  ve smuteční 
řeči: „kdo se ráno nestydí, ten se večer 
nebavil.“

petr klíma se narodil 23. prosince 
1964 v kadani, kde také poprvé popadl 
hokejku a začal hrát za místní klub. 

zde bylo zřejmé, že má vrozený talent 
pro hokej. svou kariéru na ledě zahájil              
v roce 1981 a rychle se propracoval až do 
nejvyšší československé soutěže.

v roce 1985, po dramatickém útěku 
přes železnou oponu, se stal prvním 
československým hráčem, který byl 
draftován do Nhl. klíma, považovaný za 
jednoho z nejlepších střelců své doby, 
se rychle stal hvězdou v týmu edmonton 
oilers, kde se mu podařilo získat stanley 
cup v roce 1990. v nejlepší soutěži 
světa odehrál 786 zápasů a nasbíral 573 
kanadských bodů..

i přes svůj úspěch v zahraničí, si vždy 
udržoval vztah s rodnou kadaní. snažil 
se podporovat místní hokej a často se 
vracel, aby trávil čas se svými kamarády 
a rodinou. M. Šíl

Postup kadaňských Babytenistů
v neděli 21.5. 2023 se uskutečnilo 

napínavé tenisové klání v babytenisu 
(8-9 let). Narazila na sebe dvě dosud 
neporažená družstva kadaně a mostu. 
po napínavých dvouhrách byl stav 
2:2. o vítězi se tedy mělo rozhodnout 
v zápasech čtyřher, ve kterých však 
každé družstvo urvalo jedno vítězství. 
Nakonec o vítězi rozhodovalo vzájemné 
utkání nejlépe postavených hráčů, které 
vyznělo pro tk kadaň. tímto vítězstvím 
si naše družstvo zajistilo postup do 
semifinále krajské soutěže v babytenisu, 
které se uskuteční v červnu.  

Naše družstvo reprezentovali: 
jakub samek, barbora Živná, alena 
Živnůstková, tereza selková, sabina 
hudáková a jasmína trepeschová. 

gratulujeme k postupu a děkujeme za 
reprezentaci našeho klubu tk kadaň. 

                              Text a foto Petr Spěvák 

různí běžci, různá místa, olympijská myšlenka. to je heslo, se kterým je spojen  
olympijský běh už několik let. u nás v kadani se poběží už poosmé. 

je jedno, jestli jsi závodník, nebo běháš jen občas, jestli jsi malý, nebo velký, jestli 
běháš radši ve městě, v přírodě, na louce nebo na dráze. Na olympijském běhu 
jde především o radost z pohybu. olympijský běh je vůbec největší běžeckou 
událostí u nás. v jeden den, přesně v jeden čas vybíhají s živým startem na vlnách 
radiožurnálu tisíce běžců po celé české republice. 

Letošní běh se uskuteční 21. června 2023
registrovat se můžete pouze na: 

https://www.olympijskybeh.cz/zavody/kadan-2023

tam jsou veškeré informace včetně časového rozvrhu. 
Přihlášky na místě nejsou možné!

v sobotu 20. května startovali na 
krajském přeboru dorostu v chomutově 
martin vyboch a gankhulug enkhbaatar, 
kteří vybojovali bronz. ve stejný den 
získala v kategorii u10 stříbrnou medaili 
na turnaji v chebu melissa vokounová.    
v neděli 21. května jsme ve sportovní 
hale uspořádali kvalifikační soutěž pro 
přebor české republiky pro závodníky                     
z Ústeckého kraje. zúčastnilo se celkem 
96 závodníků. michal čop, David germek 
a valérie pokorná obsadili 1. místo; 
Natálie Nehonská 2. místo; adam Danko 
a jakub pipota 3. místo. příjemným 
zpestřením velké ceny kadaně byla 
návštěva starosty jana losenického, 
který přišel povzbudit nejen kadaňskou 
mládež. J. Zetek

Perný víkend kadaňských judistů

48. ročník 
Kadaňské laťky

v květnu proběhla již tradiční soutěž 
žáků kadaňských škol ve skoku vysokém. 
soutěžící závodili ve čtyřech kategoriích 
a snažili se různými ( někdy i zajímavými 
) „ styly „ , ale v souladu s pravidly lehké 
atletiky, o překonání laťky. za své výkony 
byly odměněni diplomy a medajlemi. 
v žádné věkové kategorii nebyly v le-
tošním ročníku překonány dosavadní 
rekordy.

za pomoc při organizaci této 
soutěže děkuji 
oddílu lehké atletiky 
(váslavu peleškovi).                               
L. Perestjuková

Překopnat laťku nebylo jednoduché. 
Foto V. Peleška

Krajský přebor Ústeckého kraje v karate JKA v Kadani

Dne 13. 5. 2023 se v kadani konal 
krajský přebor Ústeckého kraje v karate 
jka ve všech kategoriích. závodů se 
zúčastnily oddíly z celého kraje, aby 
poměřily své síly. Náš klub reprezentovali 
jak malí začínající „bílé pásky“, tak 
zkušení dospělí, kteří poté zasedli do 
křesel rozhodčích.

pro většinu našich nejmladších to bylo 
vůbec poprvé, co se zúčastnili závodů. 
kryštof jakub tůma, tomáš kratochvíl, 
lukáš kratochvíl, štěpán straka, jakub 
skalský (závodně zkušený a úspěšný), 
jakub Novotný, matouš chůpek, albert 
bubík a ema krejčíková získali medaile    
v kata, kumite i týmech.

i pro některé jejich o trošku starší 

kamarády to byly vůbec první závody, 
matyáše bufáka, Dominika maříka, 
jakuba šefra a johanu skálovou. když 
se potom připojili i naši již zkušení 
závodníci Nadyia povolotskaya, marek 
Žitek a vojtěch ondrejka, úspěch byl 
zaručen.

i u starších žáků se našly závodní 
premiéry le ván gia bao, jakuba jindry, 
jakuba kultána, víta petráška a leontýny 
charvátové. v této kategorii cvičily i 
dvě naše členky talentované mládeže 
Nicol matušová a lada skalská, takže to 
cinkalo i zde.

v mladších dorosteneckých 
kategoriích jsme měli zkušené karatisty. 
jan matěj pospíšil, viet tien Nguyen, 
Nhat thanh phan a zuzana mašková 
zabojovali v kata i v kumite a přidali 
další cenné kovy.

starší dorostenci mohou startovat i 
v kategorii juniorů. laura ondrejková 
a pavel vávra se pravidelně účastní 
krajského přeboru a velice úspěšně. 
Další medaile přidali reprezentanti 
čr šárka koritinová a David vyhnálek 
(sportovci s mezinárodními úspěchy).

za seniory závodili i pozdější rozhodčí 
kristýna tesařová (reprezentantka čr 
a držitelka úspěchů z ms a me) a jakub 
gvoždiak, oba získali medaile v kata 

Se starostou Janem Losenickým. 
Foto Jarmila Bůchová

i v kumite. Další cenné kovy přidali                  
v kategorii mužů Daniel jindra a pavel 
vávra.

když je závodník na pódiu v obou 
disciplínách, získá pohár za kombinaci 
a našim závodníkům se to podařilo 
celkem 9krát. velmi gratulujeme k 19 
zlatým, 11 stříbrným a 13 bronzovým 
medailím v kategoriích jednotlivců a 
samozřejmě i k 8 zlatým a 4 stříbrným 
medailím v týmových soutěžích. 

gratulujeme všem závodníkům za 
jejich píli a odhodlání, trenérům za 
trpělivost a odborné vedení, rodičům 
za podporu a obětavost. Děkujeme také 
všem, kteří se podíleli na organizaci 
turnaje. Josef Patík, Lenka Koritinová
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